
Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 5/2014-10-13 

Närvarande: Styrelsens samtliga fem ledamöter närvarade 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Kårordförande (KO) valdes till ordförande för mötet. 

§ 3 Val av sekreterare 
Mötet valde  mötessekreterare 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokollsjusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa 
igenom protokollet och komma med kommentarer fram till nästkommande styrelsemöte då 
protokollet skrivs under i justerad form. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Mötet fastställde dagordning med fritt att lägga till under § 9.  

§ 6 Rapporter kårfunktionärer 
1: Kårens ansökan till Scouterna 
Scouterna har på sitt styrelsemöte föregående helg, beslutat att anta kåren som medlem i 
Scouternas då Stockholms Scoutdistrikt inkommit med de papper som fattas för att Kåren 
ska kunna antas formellt i organisationen. 

Om vi inte fått något formellt besked innan 2014-10-20, tar KO kontakt med Scouternas 
generalsekreterare. 

 
2: Äldre protokoll - information 
KO har laddat upp samtliga protokoll och mallar 
i Kårens Google Drive i redigerbart skick. 

Också äldre dokument från försöket att återstarta Vårbergs scoutkår finns  
uppladdade, men dessa är inte redigeringsbara. 

3: Småtrollen 
För närvarande finns det tre medlemmar på avdelningen Småtrollen. 

4: Kårlogga 
Styrelsen diskuterade logotypen, men inget nytt på den fronten. 

 



5: Halsduk 
 Inger visade upp den halsduksprototyp som hon sytt upp utifrån de synpunkter och förslag 
som kommit fram vid tidigare diskussioner om halsduken. Styrelsen beslutade att lämna 
en proposition till Kårstämman med förslaget om en klargul halsduk kantad med med 18 
mm vinrött ripsband. 

§ 7 Ekonomi 
Kåren har för närvarande skulder på ungefär 5 000 kr. 

KO har gjort en beräkning på att medlemsavgiften för att avdelningen Småtrollen ska 
kunna gå runt. Tidigare har styrelsen sagt att ingen scout ska behöva betala mer än 500 i 
medlemsavgift, med både förbunds och distriktsavgift inräknat. Med fyra deltagare under 
höstterminen täcker medlemsavgiften lokalhyra men inte förbrukningsmaterial. För att 
detsamma ska gälla under vårterminen behövs fem medlemmar på grund av att den 
terminen är längre. 

Kassören har försökt få tag i Skattemyndigheten för att försöka ta reda på när man som 
organisation måste momsregistrera sig. Tyvärr fick hen extremt svävande svar som i 
princip gick ut på att det bedöms från fall till fall. 

§ 8 Rekrytering 
Styrelsen diskuterade olika sätt som Kåren använder och kan använda för att nå ut till 
allmänheten. 

KO har bett Scouternas konsulent om hjälp med input om rekrytering. Konsulenten 
föreslog först att vi skulle träffas som i dag men  det visade sig sedan att hen inte kunde. 

Småtrollen kommer på mötet v. 45 att dela ut lappar om scouting i de närliggande 
radhusområdena samt sätta upp lappar i portarna på Duvholmsgränd eftersom de 
portarna är olåsta. 

Styrelsen diskuterade vidare möjligheterna att lämna lappar i brevlådor med information 
om kårens verksamhet samt sätta upp lappar i portar vid ytterligare tillfällen. Dessvärre är 
många portar i dag låsta hela dygnet så förmodligen går det bara att lappa i villa och 
radhusområden. 

Be Scouternas konsulent att skolrekrytera. 

Norra Botkyrka Sjöscoutkår har tydligen lyckats bra med sin rekrytering via Internet på 
senare tid. KO kontaktar en person i Norra Botkyrka Sjöscoutkår, för hjälp med idéer om 
rekrytering av scouter den vägen. 

Lägga ut i tidningen Mitt i söderort, och Södra sidan under kalendarium. 

Medlemsregistreraren har lagt till Kårens adress på facebooksidan för att människor ska 
kunna se Kårens namn när de söker platser på facebook. 



Andra sätt vi kan synas på 
- Skärholsloppet tjugotredje maj - KO kontaktar dem. 
- Valborg - Möjligen intressant om Skärholmsloppet faller 
- Föreningsdagen i Skärholmen (september) - Intressant men inte aktuellt förrän hösten 

2015 
- Nationaldagsfirandet - Tveksamt. Styrelsen tycker inte riktigt att vi passar in i vårt 

koncept. 

§ 9 Övriga frågor  
1: Telefon 
Från föregående protokoll vill Styrelsen förtydliga att en knappsatstelefon köps in från 
Netonnet för 199 kr för Kårens räkning. 

2: Protokollsmallar 
KO har gjort mallar för dagordningar och protokoll i Kårens Google Drive som ska 
användas då denna typ av dokument iordningställs. 

Några i Styrelsen upplever att det är svårt att använda Google Drive och KO åtar sig 
därför att skriva en manual för hur man går tillväga för att använda de ovan nämnda 
mallarna. 

Den som skriver protokoll ska dela den med de andra i Styrelsen. Det är emellertid viktigt 
att man använder sitt eget googlekonto då man redigerar så det syns vem det är som gjort 
vad i dokumentet. Åse lägger till en instruktion om detta i manualen. 

3: Kårstämma.  
Styrelsen inväntar det skriftliga beslutet om medlemskap från scouterna, innan datum för 
Kårstämman bestäms. 

§ 10 Nästa möte 
Styrelsen föreslår att nästa möte hålls tillsammans med konsulenten. Föreslagna datum till 
konsulenten är 22:a, 27:e och 28:e oktober. 

§ 11 Mötet avslutas 
KO förklarade mötet avslutat. 

 
 
 

 
 

Mötesordförande:______________________________________________________ 


